



IPN Ki 53/4754

DOCUMENT CREATOR

Fond/Collection:

[Okręgowa Komisja Badania Zbrodni przeciwko Narodowi Polskiemu - Instytut Pamięci Narodowej w Kielcach 1991-1999](#)

RECORD IDENTIFICATION

IPN reference number: IPN Ki 53/4754

Former reference numbers: IPN Ki 53/5154

FILE DESCRIPTION

Title:

Materiały prasowe i dokumenty dot. pogromu w Kielcach w dniu 4 lipca 1946 roku

Abstract:

Teczka zawiera: - Marek Kornacki, Śledztwo jeszcze raz, Słowo Ludu - John Micgiel, Kościół Katolicki i pogrom kielecki, Niepodległość - Henryk Piecuch, Spotkania z Fejginem - Zbigniew K. Rogowski, Antypolski film kandyduje do Złotego Globu i Oscara, Przekrój, nr 2689, 5 stycznia 1997 rok - Jerzy Sławomir Mac, Kto to zrobił - Inni wśród swoich, reportaż Michała Nekanda-Trepki, 24 listopada 1993 rok - Pogrom von Kielce ist auch nach 52 Jahren ungeklärt, 3 listopada 1999 rok - Etki Ajzenman, Ku pamięci pogromu kieleckiego, miesięcznik socjalistyczny kulturalny polityczny i socjalistyczny w Izraelu, 1984 rok - telefonogram nr 1321 z dnia 6 lipca 1946 roku - Biuletyn Informacyjny Ministerstwa Bezpieczeństwa Publicznego 1946, Warszawa 1996 - katolicy uczcili ofiary pogromu kieleckiego - Cezary Gmyz, Kongres Żydów chce zwrotu całego majątku - Adam Ciołkosz, Walka o prawdę. Wybór artykułów 1940-1978, Polonia - tragedia kielecka, 14 maj 1996 rok (opowiada Stanisław Mikołajczyk) - Mieczysław Juchniewicz, Na wschód od Bugu. Polacy w walce antyhitlerowskiej na ziemiach ZSRR 1941-1945 - Siergiej Kriwienko, Raport Polski, Karta, nr 15, 1995 - Michael Chęciński, Polska-komunizm, nacjonalizm, antysemityzm, Nowy Jork 1982 - Jerzy Sławomir Mac, Kto to zrobił - Proces o zajścia antyżydowskie w Kielcach. Drugi dzień procesu - Dwie grupy zbrodniarzy na ławie oskarżonych w Kielcach - Stefania Skwarczyńska, In tenebris lux - Stanisław Ossowski, Na tle wydarzeń kieleckich - bez ogródek - Spowiednik ks. kardynała - Ostatnie ataki "podziemia" - Kto zamordował, Dziennik Rzeszowski, 12 czerwca 1945 rok - Sąd doraźny w Kielcach. Zbrodniarze przyznają się do winy, Rzeczpospolita 1946 r., nr 188 - Głos Polonii amerykańskiej, Rzeczpospolita 1946 r., nr 188 - Świadkowie opisują potworną rzeź. Drugi dzień procesu kieleckiego, Rzeczpospolita 1946 rok, nr 189 - Sprzeczne z nauką katolicką. Ks. biskup Kubina o zbrodniach antyżydowskich. Społeczeństwo Częstochowy protestuje przeciw pogromom, Rzeczpospolita 1946 rok, nr 189 - Odwet czarnej sotni, Rzeczpospolita 1946 rok, nr 183 - pogrzeb ofiar tragedii kieleckiej, Rzeczpospolita 1946 rok, nr 187 - Zbrodniarze przed sądem, Rzeczpospolita 1946 rok, nr 187 - W łódzkim szpitalu, Rzeczpospolita 1946 rok, nr 187 - PSL potępia zajścia w Kielcach. Rozmowa z wicepremierem Mikołajczykiem - Dziś pogrzeb ofiar. Aresztowanie oficera milicji - Pogrzeb ofiar pogromu kieleckiego, Rzeczpospolita 1946 rok, nr 187 - Przedstawiciele CK Żydów Polskich w Kielcach, Rzeczpospolita 1946 rok, nr 187 - Proces o zajścia antyżydowskie w Kielcach. Drugi dzień procesu, Rzeczpospolita 1946 rok, nr 189 - Aresztowanie szefów UB i MO w Kielcach za nie dość energiczną działalność, Rzeczpospolita 1946 rok, nr 193 - Sprzeczne z nauką katolicką ks. biskup Kubina o zbrodniach antyżydowskich. Społeczeństwo Częstochowy protestuje przeciw pogromom - Pogrzeb ofiar mordu kieleckiego, Życie Warszawy 1946, nr. 187 - "Imieniem Rządu Rzeczypospolitej żegnam poległych..." Przemówienie ministra Kaczorowskiego, Życie

Warszawy 1946, nr. 187 - Zbrodniarze kieleccy przed sądem, Życie Warszawy 1946, nr. 187 - Sprawcy zbrodni kieleckiej przed Sądem Doraźnym. Przyznanie się do winy oskarżonych, Życie Warszawy 1946, nr. 188 - Zeznania oskarżonych, Życie Warszawy 1946, nr. 188 - Siódmego dnia po zbrodni kieleckiej mordercy Żydów skazani na śmierć, Życie Warszawy 1946, nr 190 - Polski zbrodnią nie wzmocnimy. Inteligencja wobec mordu kieleckiego, Życie Warszawy 1946, nr 190 - Bezwzględne potępienie mordu kieleckiego. Dalsze uchwały i głosy, Życie Warszawy 1946, nr 191 - Wytrzebimy faszyzm we wszystkich postaciach. Premier Osóbka-Morawski w sprawie pogromu w Kielcach, Głos Ludu 1946, nr 185 - O zajściach kieleckich. Oświadczenie premiera Osóbki-Morawskiego, gazeta Ludowa, nr 184 - Oświadczenie pracowników kultury, Kuźnica 1946, nr 28 - Podczas procesu Greisera, Kuźnica 1946, nr 28 - Pracownicy kultury o pogromie kieleckim, Kuźnica 1946, nr 29 - Noty, Kuźnica 1946, nr 29 - Jarosław Iwaszkiewicz, W sprawie kieleckiej - Piotr Borowy, Co wart jest gest Piłata, Kuźnica 1946, nr 30 - W sprawie kieleckiej, Kuźnica 1946, nr 31 - Sprawa kielecka, Kuźnica 1946, nr 32 - Fakty i widma, Kuźnica 1946, nr 36 - Na tle wydarzeń kieleckich, Kuźnica 1946, nr 38 - Zbrodnica próba prowokacji. Nieprawdziwa pogłoska o mordzie w Częstochowie - Krwawe zajście antysemitów w Kielcach 34 osoby zabite, 42 ranne, Gazeta Ludowa, 5 lipca 1946, nr 183 - PSL potępia zajścia w Kielcach. Rozmowa z wicepremierem Mikołajczykiem, Gazeta Ludowa, 8 lipca 1946, nr 186 - Pogrzeb ofiar pogromu kieleckiego, Gazeta Ludowa, nr 187 - Proces o zajścia antysemitów w Kielcach. 1-szy dzień rozprawy, Gazeta Ludowa, nr 188 - Dziewięć wyroków śmierci w Kielcach. Trzej oskarżeni skazani na karę więzienia, Gazeta Ludowa, 12 lipca 1946, nr 190 - Potępienie zbrodni kieleckiej. Stanowisko PSL, Gazeta Ludowa, nr 190 - Aresztowanie szefów UB i MO w Kielcach za nie dość energiczną działalność, Gazeta Ludowa, 15 lipca 1946, nr 193 - Po wyroku, Gazeta Ludowa - Rocznicą tragicznych zająć w Kielcach, Opinia. Pismo syjonistyczno-demokratyczne, 20 lipca 1947 - Uwagi Polaka o antysemityzmie polskim, Opinia, nr 17 - U źródeł modernizacji "mordu rytualnego", Opinia - Nad mogiłą Męczenników. Kazanie, wygłoszone w Kielcach dn. 7.VII.1946 r. nad otwartym grobem 40 ofiar pogromu kieleckiego, Opinia - Po zbrodni nad zbrodniami, Opinia, 25 lipca 1946, nr 2 - Anna Ćwiakowska, Krew na ulicach Kielc, Nowiny Kurier, 2 lipca 1976, nr 154 - Zaczęło się od rewizji w budynku gminy żydowskiej, Nowiny Kurier, 1 lipiec 1971, nr 119 - Jak zainscenizowano krwawą prowokację, Nowiny Kurier, 2 sierpnia 1971, nr 120 - Masowy pogrzeb ofiar masakry, Nowiny Kurier, 3 sierpnia 1971, nr 121 - Mordercy na sali sądowej. W dwudziestą piątą rocznicę pogromu w Kielcach, Nowiny Kurier, 5 sierpnia 1971, nr 122 - Krystyna Kersten, Kielce - 4 lipca 1946 roku, Tygodnik Solidarność 1981, nr 36 - Lwów 1939-1941. Front wschodni. Pierwsze lata Polski Ludowej, Polityka, 12 czerwca 1982, nr 17 - Żydzi wciąż obrażeni, Rzeczpospolita, 21 lipca 1985 - Oświadczenie kieleckiej Kurii Diecezjalnej w sprawie stanowiska Kościoła wobec pogromu kieleckiego w 1946 roku, Tygodnik Powszechny, 4 października 1987, nr 40 - Kielce: przeciw "białej plamie". W rocznicę pogromu, Nowiny Kurier, 1 lipca 1988 - Wyjście. Jak, dokąd i dlaczego emigrowali Żydzi z Polski, Prawo i Życie, nr 4, 1989 - Włodzimierz Kalicki, Zabić Żyda, Gazeta Wyborcza 1990, nr 150 - Przewodniczący "Solidarności" w 44. rocznicę pogromu kieleckiego, Gazeta Wyborcza, 5 czerwca 1990, nr 129 - W Kielcach po 44 latach, Gazeta Wyborcza, 5 lipca 1990, nr 154 - W rocznicę pogromu, Dziennik Łódzki, 5 lipca 1990, nr 153 - Hańba kielecka i polska, rzeczpospolita 1990, nr 162 - Wspólna tragedia, Rzeczpospolita 1990, nr 162 - Beata Modrzejewska, Czekając na pieniądze - Adam Rok, Kielce '46. "Świadkowie" - Wnioski, Czas, 28 sierpnia 1990, nr 18 - Jerzy Widawski, Zabić Żyda, Gazeta Wyborcza, 22 sierpnia 1990, nr 194 - Odpowiedzialność chrześcijan. W rocznicę pogromu kieleckiego, Gazeta Wyborcza, 1991, nr 154 - Julia Pirotte, Kielce 1946, Polityka, 22 czerwca 1991 - W tej Sodomie nie było sprawiedliwych. Pogrom kielecki - 4 lipca 1946 r., Fołks=Sztyme, 28 czerwca 1991, nr 19 - Ujawnić raport biskupa Czesława Kaczmarka o pogromie kieleckim, Najjaśniejszej Rzeczypospolitej, 5 marca 1992, nr 1 (11) - Zygmunt Elbiński, List otwarty - Polityka, nr 21, 23 maj 1992 - Miara zbrodni i nienawiści, Opinie, 6 lipca 1993, nr 155 - "Mordercy z NSZ" raczej śmiać się niż płakać, Myśl Polska, 16-31 sierpnia 1993 - Zaczęło się we Lwowie, Życie Warszawy, 25 listopad 1993 - Zbrodnie sądowe czekają na sąd, gazeta Wyborcza, nr 11, 14 stycznia 1994 - Wysoki stopień ryzyka, Gazeta, nr 11, 5-6 lutego 1994 - Polacy-Żydzi, gazeta, nr 10, 5-6 lutego 1994 - Gazeta Polska, nr 6, 10 lutego 1994 - Katastrofa? Proszę chwileczkę zaczekać, Rzeczpospolita, nr 54, 5-6 marca 1994 - Żywność antyżydowskich oszczerstw, Słowo Żydowskie, 17 czerwca 1994, nr 12 - Współodpowiedzialność za antysemityzm, Słowo Żydowskie, 17 czerwca 1994, nr 12 - Deklaracja pokoju, Rzeczpospolita, 26 lipca 1994, nr 172 - Zabójcze dyskietki, Rzeczpospolita, 26 LIPCA 1994, NR 172 - Polak zabójcą z Treblinki? Życie Warszawy, 26 sierpnia 1994, nr 7 - Walka komunistów z Polskim Kościołem, Gazeta, nr 7 - Grzegorz Motyka, Rafał Wnuk, Weszli nasi, weszli oni, nr 207, 6 września 1994 - Klaus Bachmann, Marnowane szanse dialogu, Rzeczpospolita, 22 listopada 1994, nr 271 - Proces o drażliwe tematy, 28 listopada 1994 - Maryla Komar, Zmierzch tożsamości?, Słowo Żydowskie, 3 listopada 1995, nr 22 - Teresa Kruszona, Więcej niż Schindler, Gazeta Wyborcza, 6 listopada 1995, nr 258 - Wojciech A. Wierzewski, Nadzieja czyli nienawiść, Gwiazda Polarna, 25 listopada 1995 - "Żydzi nie byli jedynymi którzy cierpieli...", Dziennik Związkowy Zgoda, 20-22 październik 1995 - Joanna Boczkowska-Crettenand, Jak w banku, Wprost, nr 43, 22 październik 1995 - Czy zapomniana rada, Rzeczpospolita, 26 lipca 1995 - Stanisław Rosnowski, Naród wybrany, naród spóźniony, Polityka, nr 34, 26 sierpień 1995 - Kto ich zabił?, Życie Warszawy, 12-13 sierpień 1995 - Po pogromie kieleckim, Słowo Żydowskie, nr 15, 28 lipiec 1995 - Nieznośna cena wolności, Gazeta Wyborcza, 15-16 lipiec 1995 - Dramat Żyda Bejlisa, Prawo i Życie, 15 lipca 1995 - NKWD a pogrom kielecki. Przemilczane świadectwa, Słowo, nr 130, 7-9 lipiec 1995 - W rocznicę pogromu, Gazeta Lokalna, 4 lipca 1995 - Kto winien tragedii?, gazeta Wyborcza, 5 lipca 1995 - Proszę o wybaczenie, Gazeta Lokalna, 5 lipca 1995 - Pogrom Żydów, Kielce, 4 lipca 1946 r., gazeta Wyborcza, 4 lipca 1995 - Ku rozwadze, Gazeta Kielecka, nr 122, 4 lipca 1995 - Jerzy Daniel, Piekło, czyli holocaust - biznes, Słowo Ludu, nr 152, 4 lipca 1995 - A kto przeprosi Polaków?, Słowo, 3 lipca 1995 - O potrzebie rozmowy, Gazeta Wyborcza, nr 151, 1-2 lipca 1995 - Bogdan Białek, O potrzebie rozmowy, Gazeta Wyborcza, 1-2 lipca 1995 - Marek

Maciągowski, Przekłete miasto, Słowo Ludu, nr 1872, 30 czerwca 1995 - Dwie pamięci, Rzeczpospolita, nr 145, 25 czerwca 1995 - Dariusz Cychol, Zabij Żyda, Nie, nr 22, 1 czerwca 1995 - Pamięć powinna przetrwać, Rzeczpospolita, nr 118, 23 maja 1995 - targanie kompleksami, Słowo Żydowskie, nr 10, 19 maja 1995 - Konkurs pamiętnikarski "Powojenne losy Żydów Polskich", Słowo Żydowskie, nr 10, 19 maja 1995 - Żydzi w Katyniu - Rodzaje pamięci, Gazeta Wyborcza, nr 75, 29 marca 1995 - Kto odżydził Kielce, Nie, nr 10, 9 marca 1995 - Drugie dno procesu Humera, Słowo, 13 luty 1995 - Cień holocaustu, Rzeczpospolita, nr 23, 27 stycznia 1995 - Miłość w piekle, gazeta Wyborcza, nr 20, 24 stycznia 1995 - Tajemnica śledztwa, Słowo Ludu, nr 1899, 5 styczeń 1996 - Pogrom w Kielcach trafi do sądu, Z Polski, 11 stycznia 1996 - Trochę nieprawdy, trochę ocen, Rzeczpospolita, nr 20, 24 stycznia 1996 - Jidele, Życie, 3-4 luty 1996 - Polska przeprosiła za powojenną masakrę Żydów, Gazeta Wyborcza, 7 luty 1996 - Polska przeprosza Żydów za pogromy, Życie Warszawy, nr 32, 7 luty 1996 - Przepraszamy za pogrom, Dziennik Łódzki, nr 33, 8 - Holocaust Memorial Museum in Washington, dc. - Cień Kielc ustąpi przyszłości, 10-11 luty 1996 - Ustalić winnych pogromu, gazeta Wyborcza, nr 35, 10-11 luty 1996 - Kongres Żydów chce zwrotu całego majątku, Życie Warszawy, 10-11 luty 1996 - Żydzi chcą odzyskać swoje synagogi i kamienice, Życie Warszawy, nr 35, 10-11 luty 1996 - Trzeba domagać się sprawiedliwości, Rzeczpospolita, nr 35, 10-11 luty 1996 - Cień Kielc ustąpi przyszłości, Trybuna, nr 35, 10-11- luty 1996 - Czy będzie komisja w sprawie pogromu kieleckiego, Słowo, nr 30, 12 luty 1996 - Kuriozalne oświadczenie, Trybuna, 13 luty 1996 - Kalman Sultanik: Chcemy zwrotu całego majątku Żydów, Życie Warszawy, nr 37, 13 luty 1996 - Przed 50. rocznicą pogromu kieleckiego, Słowo, nr 57, 20 marzec 1995 - Racje moralne, racje ekonomiczne, Gazeta Wyborcza, 21 luty 1996 - Lekcja winy, Życie Warszawy, nr 44, 21 luty 1996 - Gorzki, potrzebny film, Słowo Żydowskie, 23 luty 1996 - Ból dialogu, Przekrój, nr 8, 23 luty 1996 - Kilka uwag o antysemityzmie, Słowo, nr 39, 23 luty 1996 - Bliżej normalności, Trybuna, nr 49, 27 luty 1996 - Czy pogrom kielecki to tylko prowokacja?, Gazeta Wyborcza, nr 49, 27 luty 1996 - W czym imieniu przeprosza D. Rosati? - Patrzyłem na getto, gazeta Wyborcza, nr 49, 27 luty 1996 - W Wilnie powstała lecznica dla akowców, Życie Warszawy, nr 49, 27 luty 1996 - Listy proskrypcyjne policjantów sporządzone przez NKWD, Słowo, nr 41, 27 luty 1996 - Na domowym ekranie - Tylko jeden komitet, Kościelne obchody 50 rocznicy pogromu kieleckiego, Gazeta Wyborcza, nr 50, 28 luty 1996 - Nietrafne przeprosiny, Słowo, nr 42, 28 luty 1996 - Rosnąć, nie zginać, Gazeta Wyborcza, nr 50, 28 luty 1996 - Gazeta Polska, nr 9, 29 luty 1996 - Ak-owcy protestują, Gazeta, 1-3 marca 1996 - Śledztwo w sprawie ciszy, Prawo i Życie, 2 marca 1996 - W obiektywie rozpacz, Prawo i Życie, 2 marca 1996 - Pogrom kielecki. Świadection dyplomaty belgijskiego o wydarzeniach sprzed 50 lat, Słowo, 5 marca 1996 - Kielce - znaki zapytania, Słowo Żydowskie, nr 5, 8 marca 1996 - Pogrom ZChN-u, 14 marca 1996 - Zamknięcie epoki, Polityka, nr 11, 16 marca 1996 - Przepraszam za Dariusza Rosatiego, Nasza Polska, nr 13, 28 marca 1996 - Dzieje grzechów, Nasza Polska, nr 13, 28 marca 1996 - Sprawa pogromu, Słowo Ludu, nr 75, 28 marca 1996 - Anatomia pogromu, Super Express, 24 maja 1996 - Śledztwo się wydłuża. Sprawa pogromu kieleckiego, gazeta Wyborcza, 21 maja 1996 - Drogi wiodły do Kielc, Słowo Żydowskie, 17-21 maja 1996 - Odpór Moskalowi, Słowo, nr 92, 14 maja 1996 - Jesteśmy zawstyżeni, Gazeta Wyborcza, nr 111, 14 maja 1996 - Polacy i Żydzi traktowani są jednakowo, Życie Warszawy, nr 112, 14 maja 1996 - Cui bono? Głos przeciw tropieniu polskiego antysemityzmu, Rzeczpospolita, nr 109, 11-12 maja 1996 - Polskie władze znty pobłażliwe dla Żydów?, Rzeczpospolita, nr 109, 11-12 maja 1996 - Pogrom kielecki - bez akcentów politycznych, Słowo Żydowskie, nr 9, 3 maja 1996 - Dzieje grzechów. Za co Żydzi powinni przeprosić Polaków, Nasza Polska, nr 18, 2 maja 1996 - Po prostu szczery żal, Gazeta Wyborcza, 27-28 kwietnia 1996 - Nasze ulice, wasze kamienice, Polityka, nr 17, 27 kwietnia 1996 - Szef Polskiego MSZ Dariusz Rosati, Gazeta Wyborcza, 23 kwietnia 1996 - Historia choroby. Jaki jest polski antysemityzm?, Wprost, 21 kwietnia 1996 - Pamięć pogromu. 50 lat po tragedii w Kielcach, gazeta Wyborcza, nr 93, 19 kwietnia 1996 - Polacy i Żydzi pół wieku po pogromie, Życie Warszawy, nr 93, 19 kwietnia 1996 - W ciszy nad kieleckim pogromem. Dobre relacje polsko-żydowskie, Rzeczpospolita, nr 93, 19 kwietnia 1996 - Mityczna zbrodnia i realne przestępstwo, Słowo Żydowskie, nr 8, 19 kwietnia 1996 - Brunatna sztafeta. Dziś Oświęcim, a jutro cała Polska?, Wprost, 18 kwietnia 1996 - Krzywdzenie Oświęcimia, Trybuna, nr 89, 15 kwietnia 1996 - Pamięć i przebaczenie, Słowo, nr 74, 15 kwietnia 1996 - Zbrodnia katyńska wciąż nie ukarana, Słowo, nr 74, 15 kwietnia 1996 - Budowanie pomostów, Rzeczpospolita, nr 89, 15 kwietnia 1996 - W hołdzie ofiarom holocaust, Trybuna, nr 88, 13-14 kwietnia 1996 - To samo, raz jeszcze, Rzeczpospolita, nr 88, 13-14 kwietnia 1996 - Czy strzelać do faszystów?, Trybuna, nr 88, 13-14 kwietnia 1996 - Rzeczpospolita, nr 15, 13-14 kwietnia 1996 - Akta pogromu wracają do Kielc, Słowo, nr 70, 11 kwietnia 1996 - Przyszłość wymaga konfrontacji z przeszłością, Trybuna, nr 86, 11 kwietnia 1996 - Piętno Kaina. Pogrom kielecki nie był gromem z jasnego nieba, Wprost, nr 14, 7 kwietnia 1996 - Tajemnica państwowa chroni komunistycznych przestępców, Gazeta Polska, 4 kwietnia 1996 - Fundacja Maja, gazeta Wyborcza, nr 81, 4 kwietnia 1996 - Spotkamy się w Jerozolimie. W 50. rocznicę pogromu kieleckiego, nr 71 (recenzja spektaklu) - rachunek sumienia. Sztuka o pogromie kieleckim, Gazeta Wyborcza, nr 80, 3 kwietnia 1996 - Ręka Polaka. Pogrom kielecki: nadal więcej pytań niż odpowiedzi, Polityka, nr 23, 8 czerwca 1996 - Dwie pamięci, Rzeczpospolita, nr 135, 12 czerwca 1995 - Kościół wobec pogromu, Słowo Żydowskie, nr 12, 14 czerwca 1996 - Polacy patrzą na pogrom kielecki, 14 czerwca 1996 - Des Polonais, de l'antisemitisme, de la memorie et du refus de la verite, Courier International, nr 289, 22 maja 1996 - Okruchy pamięci. Nieznane materiały dotyczące pogromu kieleckiego, Przegląd Tygodniowy, 19 czerwca 1996 - Jerzy Sławomir Mac, Kompleks Kielc. Komu zależy na tym, by 50. rocznica pogromu kieleckiego stała się kolejnym blamażem - Leszek Żebrowski, Wyssane z palca winy Polaków, Gazeta, 27 czerwca 1996 - Głupota to czy antysemityzm?, Trybuna, 28 czerwca 1996 - Procesy kieleckie, Słowo Żydowskie, nr 13, 28 czerwca 1996 - Trudna pokuta, Rzeczpospolita, nr 150, 29-30 czerwca 1996 - Kąkolewski o Kielcach, Myśl Polska, nr 26, 30 czerwca 1996 - Zwyczajna zbrodnia, Wprost, nr 27, 2 lipca 1996 - Hańba komunistycznej władzy. O pogromie w Kielcach w 1946 r. rozmawiamy z Leszkiem

Żebrowskim, historykiem, autorem "Paszkwilu "Wyborczej", Słowo, 2 lipca 1996 - Pogrom czy ludobójstwo?, Słowo Warszawskie, nr 127, 3 lipca 1996 - Jak Żydy na złość gojom same się wyrznęły, NIE, nr 27, 4 lipca 1996 - Bez paszportów i wiz. Po pogromie kieleckim opuściło Polskę ponad 100 tysięcy Żydów, Życie Warszawy, 4 lipca 1996 - Cień pogromu. Od 50 lat Kielczanie żyją z piętnem antysemityzmu. Dziś mówią: Nie przepraszajcie w naszym imieniu, Sztandar, 5-7 lipca 1996 - Zbrodnia na Plantach, Sztandar, 5-7 lipca 1996 - Kazimierz Skup, Tajne dokumenty, Słowo Ludu, nr 1920 - Ron Csillag, Postwar Kielce pogrom recalled - Dowody zadecydują o zakończeniu sprawy z prokuratorem Zbigniewem Mieleckim z GKBZpNP. Śledztwo w sprawie pogromu kieleckiego, Słowo Polskie, nr 186 - Adam Michnik, Bezrozum fanatyzmu, Gazeta Wyborcza, 8 sierpień 1996 - Pogrom w powojennej Polsce, Gazeta Wyborcza, 8 sierpnia 1996 - Yaffa Eliach oskarża AK, gazeta Wyborcza, nr 183, 7 sierpnia 1996 - Maciej Rosalak, Cień polonofobii - Świadkowie mówią, Życie Warszawy, nr 172, 24 lipca 1996 - Rozmowa ze Zbigniewem Mieleckim, prokuratorem GKBZpNP - Polski obóz śmierci, Życie Warszawy, 24 lipca 1996 - Izraelscy świadkowie mordu kieleckiego, Słowo, nr 141, 23 lipca 1996 - W rocznicę pogromu - Wspólna pamięć (rozmowa z Greshonem Zoharem), Wprost, 21 lipiec 1996 - Polscy prokuratorzy wrócili z Izraela, Rzeczpospolita, nr 20-21 lipca 1996 - Ten Żyd jeszcze żyje, Trybuna, nr 168, 19 lipca 1996 - Zeznania 11 świadków kieleckiego pogromu, Życie Warszawy, 19 lipca 1996 - Przesłuchanie w sprawie pogromu kieleckiego, Życie Warszawy, 19 lipca 1996 - Nienawiść nie ma narodowości, gazeta Wyborcza, nr 167, 19 lipca 1996 - Nie wie co pisze, Trybuna, 18 lipca 1996 - Drugi dzień przesłuchań, Trybuna, 18 lipca 1996 - Jak się robi bohatera, Trybuna, nr 166, 17 lipca 1996 - Świadkowie przed sądem, Trybuna, nr 166, 17 lipca 1996 - Prokuratorzy z Polski jadą do Izraela, Życie Warszawy - Przesłuchania świadków w Izraelu, Rzeczpospolita, nr 163, 15 lipca 1996 - Jak bida, to do Żyda, Wprost, 14 lipca 1996 - Rysa na kryształach, Polityka, nr 28, 13 lipca 1996 - Żal i zdziwienie, Rzeczpospolita, 10 lipca 1996 - Komu i jak zwracać majątek żydowski, Rzeczpospolita, 11 lipca 1996 - Skandaliczna Rewizja Nadzwyczajna, Trybuna, nr 161, 11 lipca 1996 - Krzyże nad Birkenau, Trybuna, nr 160, 10 lipca 1996 - Oburzenie rośnie, Słowo, nr 132, 10 lipca 1996 - Uszanować krzyże, gazeta Wyborcza, 9 lipca 1996 - Oświęcim jest cmentarzem i Żydów i Chryścian, Słowo, 9 lipca 1996 - Polish Leaders Mark Anniversary of Jewish massacre, Los Angeles Times, 8 lipca 1996 - Polish Catholics apologise for massacre - Śledztwo w sprawie pogromu trwa, Życie, 8 lipca 1996 - Premier przeprasza za pogrom Żydów, Życie Warszawy, 8 lipca 1996 - Światowe lekcje etyki. 50 lat po pogromie kieleckim, Wiadomości Kulturalne, nr 97, 7 lipca 1996 - Umarli 4 lipca, Wiadomości Kulturalne, nr 27, 7 lipca 1996 - Niesmak, Wiadomości Kulturalne, nr 30, 30 lipca 1996 - Antypolski film kandyduje do Złotego Globu i Oscara, Przekrój, nr 2689, 5 stycznia 1997 - Będzie czterech oskarżonych? Śledztwo w sprawie pogromu kieleckiego, Rzeczpospolita, 15 stycznia 1997 - Kielce to nie prowokacja, Życie, 17 stycznia 1997 - Blaski i cienie naszego wymiaru sprawiedliwości, Życie Warszawy, 17 stycznia 1997 - Materiały rosyjskie w sprawie Kielc nadal oczekiwane, Słowo, 22 stycznia 1997 - W drodze do Europy środkowo-wschodniej, Słowo Żydowskie, 24 stycznia 1997 - Referat Jakuba Bermana - Z piekła do piekła, Rzeczpospolita, 29 stycznia 1997 - Protest przeciwko filmowi o pogromie kieleckim, Sztandar, 29 stycznia 1997 - Piotr Gontarczyk, Wydał rozkaz, aby wymordować. Bojownicy Armii Ludowej, w tym późniejszy generał LWP, mają na sumieniu zabójstwa Żydów, 16 marca 1997 - Michael Chęciński, Polska-komunizm, nacjonalizm, antysemityzm, Nowy Jork, 1982 - Antysemityzm w świetle badań socjologicznych, 30 maja 1997 - Jak komuniści organizowali pogrom kielecki, Gazeta Polska, nr 26, 25 czerwca 1997 - O stereotypach i nietolerancji, 27 czerwca 1997 - Pogrom wyjaśniony w lipcu, Życie, 1 lipca 1997 - Oskarżeni bo patrzyli, Sztandar, 1 lipca 1997 - Niebawem koniec śledztwa, Rzeczpospolita, 1 lipca 1997 - Komunikat PAP z dnia 30 czerwca 1997 roku - Bronisław Wildstein, Prowokacja jako narzędzie - Kielecka prowokacja?, Życie, nr 233, 7 lipca 1997 - Niewinne dziecko przemówiło, Słowo Żydowskie, nr 16, 8 sierpnia 1997 - Raport o wynikach śledztwa, Rzeczpospolita, 3 października 1997 - Nie ma dowodów na prowokację, Rzeczpospolita, nr 243, 17 października 1997 - Zbrodnia nie na zamówienie, Trybuna, nr 243, 17 października 1997 - Kielecki znak zapytania, Życie, nr 243, 17 października 1997 - Wniosek o wznowienie procesu z 1946 r., Rzeczpospolita, 18-19 października 1997 - Psychoza mordu. Raport o pogromie kieleckim, Polityka, nr 43, 25 października 1997 - Zbrodnia widmo, Wprost, 26 października 1997 - Przesłuchanie. Czy skazani po pogromie kieleckim byli niewinni - Stracona szansa, Gazeta Polska, 12 listopad 1997 - Kielce-kropka nad "i", 28 listopad 1997 - Ludzie i prowokatorzy, Tygodnik AwS, nr 49, 14 grudnia 1997 - Sceny z życia UB, Życie, 28 luty 1999 - Ponowne śledztwo, Życie, 31 marca 1998 - Pogrom wraca do komisji - A jednak prowokacja?. Wokół tzw. pogromu kieleckiego, Nasz Dziennik, nr 53, 31 marca 1998 - Kto się boi pogromu kieleckiego?, Życie, 18-19 kwietnia 1998 - Morderstwo na rue Racine, 20-21 czerwca 1998 - Wątki do wyjaśnienia. W 52. rocznicę pogromu, Gazeta Wyborcza, nr 156, 6 lipca 1998 - Piotr Gontarczyk, Wypaczona historia, 8 lipca 1999 - Czy poznamy prawdę? Pogrom kielecki na wokandzie, Nasz Dziennik, nr 235, 4 listopad 1998 -

DATES

Starting date: 1995

Closing date: 1995

MATERIAL DESCRIPTION

The media type: Wycinki z prasy

Number of volumes: 1

PLACE OF STORAGE

Archive branch:

[Delegatura IPN-KŚZpNP w Kielcach](#)